

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2022-11-08
Plats: Orrliden
Närvarande Pär Eriksson
Satu Verlinna
Lena Pettersson
Magnus Sand
Maria Larsson
Joakim Wallgren
Micael Petersson
Uffe Pettersson

Ej närvarande: Nina Lindström, Ulrika Kårefjärd

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2022-10-04, till handlingarna.

3. Orrliden – korta avstämningar

- a. *Framtid Orrliden*
Gabriel Larsson från RF-SISU kommer bjudas in till nästa styrelsemöte 12/12, Joakim ansvarar för kontakt med Gabriel.
- b. *Orrlidengruppen*
Micke berättar att plåtarna finns på plats och att Thomas ska sätta upp dem. De kommer krävas att de grävs ned och sedan svetsas. Inte bestämt vem som gör grävarbetet men svetsning skulle ingå. Takelement är uppsatta. Maria har inte beställt portabla bänkar än, eventuellt köper gubbklubben dessa och sponsrar föreningen med dem. Gräsytan med gångbanan mellan planerna diskuteras och den bedömdes behöva åtgärdas för att bli bättre, inget beslut hur blev taget.

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Läget i våra lag*
P2010 kommer att ha ett lag kommande år, de kommer gå ihop med P2009 då de inte har tillräckligt med spelare för ett eget lag. Maria berättar också att det är högt tryck då många föräldrar hör av sig och anmäler intresse om att deras barn vill börja spela fotboll i föreningen. Medlemsantalet beräknas öka i framtiden vilket redan nu gör att styrelsen behöver tänka på hur utnyttjande av planer och spelytor kan göras på bästa sätt för att minska platsbrist. Herrlaget är muntligt överens med tränarna inför nästa säsong, gäller

huvudtränare och assisterande tränare, inget avtal påskrivet ännu. Styrelsen säger **JA** till tränarna och deras avtal. Herrarna bedöms ha gott antal spelare, närvaron hade ökat under hösten efter en dålig närvaro under våren. Damlaget har tränat på bra, de har en bra upplutning i närvaro som dock bedömdes något sämre framåt hösten. De har också ett samarbete med F17, de upplever stödet från föreningen som bra. Tränare och ledare inför kommande säsong diskuterades också, inget beslutat i dagsläget. Satu säger att det dykt upp önskemål om en evenemangsgrupp som kan vara ansvariga vid hemmamatcher med exempelvis inträde, speakersystem mm. Damlaget önskar att beställa träningströja/jacka. Beslut om budget för dam & herrlag ska beslutas på separat möte inom kort.

b. *Fotbollskommitténs arbete med fokus 2023*

Joakim, Malin, Ulf, Lena och Magnus hade ett möte för att klargöra rollerna och förtydliga fotbollskommitténs uppdrag. De ska konstituera kommande års kommitté. Fokus kommer vara på 2023års målsättning med fotbollen i föreningen.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska läget januari-oktober*

Läget bedöms som stabilt enligt Lena. Kiosken har gått bättre än förväntat, budgeten ser i dagsläget lite obalanserad ut, inkomster inväntas.

b. *Avtal vaktmästare - lägesavstämning*

Micke och Maria har pratat med Thomas, han har tackat **JA** till avtal över vintern.

6. Strategiska frågor

a. *Årshjul och översiktlig planering*

Fokus just nu är november - december.

Förslag till styrelsens planeringsdag är 14 januari. Inventering skall göras samt förslag på budget.

7. Rapporter och inbjudningar

a. *Kansliet aktuella frågor*

Inbjudan till SöFF Repskapsmöte, Maria kollar vilka som ska delta.

Maria kommer vara iväg på utbildningsdag för föreningsanställda 25 nov
Maria kommer ha möte med kommunen 9/11 om tider och bokningar för planer.

Maria ska ha möte med Stadium 10/11.

Lördag 19/11 kommer SöFF arrangera tränarutbildning på Orrliden.

b. *Ledaravslutning*

Torsdag 17/11 har föreningen ledaravslutning. Den är bokad till Eskilstuna GK's lokaler för aktivitet och mat. Det är idag 36 st. anmälda.

c. *Ordförandeträff 9 november*

Föreningen väljer att inte skicka någon representant för EIS mötet.

d. *Träff med EEM 17 november*

Ett kommande möte med Eskilstuna Energi och miljö, Pär och Micke går.

8. Styrelsemöten 2022 och våren 2023

a. *Tisdagar 18.00-20.15*

12 december

Förslag på datum våren 2023: 14 januari = planeringsdag, 7 februari, 7 mars,
22 mars = årsmöte, 4 april, 9 maj, 13 juni

9. Övriga frågor

Milersättning till de som kör med egen bil till matcherna, frågan togs upp och diskuterades internt hos styrelsen. Inget beslut fattat.

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Gabriel Larsson bjuds in till nästa styrelsemöte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Joakim Wallgren

Pär Eriksson